
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  07. 12. 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
 
Mgr. Juraj Bottka  – privítal členov komisie a hostí na zasadnutí, predstavil prísediacim nových 

členov komisie a odovzdal slovo pánovi primátorovi Mgr. Petrovi Kolekovi.  
Mgr. Peter Kolek – vyjadril presvedčenie, že komisia v aktuálnom zložení bude s ním, aj 

s vedúcou oddelenia OSS dobre spolupracovať a výsledky komisie budú v budúcnosti rovnako 

dobré a možno ešte lepšie ako v minulosti. 

Mgr. Juraj Bottka  – navrhol hlasovať za  program zasadnutia s pripomienkou, že v bode rôznom 

navrhol prerokovať znenie novej výzvy na dotácie v oblasti športu na rok 2023, ktorá bude 

zverejnená v januári. 

Mgr. Peter Kolek – sa informoval, že či to bude v poriadku, keď sa len v januári zverejní výzva, 

lebo potom sa dotácie budú schvaľovať až v priebehu februára. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že činnosť klubov nie je závislá len od dotácie z mesta a kluby 

vedia toto obdobie vykryť z vlastných zdrojov. Je treba riadne pripraviť a prehodnotiť rozdelenie 

dotácií a na to treba určitý čas. 

Mgr. Lívia Gešková – doplnila informáciu, že so športovými klubmi existuje dohoda, že januárové 

náklady budú hradiť z vlastných zdrojov. 

Mgr. Zsolt Barczi – sa vyjadril, že keď sa dobre pamätá, výzva sa v minulosti taktiež zverejňovala 

vždy v januári.  

Mgr. Jozef Gál – sa vyjadril, že je to v poriadku, keď sa výzva zverejní až v januári. Teší ho, že 

v meste nie je profesionálny klub, ktorý by možno odčerpal veľa financií z rozpočtu. 

Mgr. Juraj Bottka  – opätovne navrhol hlasovať za  program zasadnutia. 

 

Program zasadnutia:  
  

Program zasadnutia:  
1.   Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2023 – oblasť športu 

                               2.  Návrh plánu práce komisie na rok 2023 
                               3.  Rôzne 

- Výzva 2023 
 
 

Komisia jednomyseľne odsúhlasila navrhnutý program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 1) Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2023 – oblasť športu 

Materiál obdržali všetci členovia komisie v tlačenej forme. 

 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že rozpočet na šport je nastavený veľmi dobre a požiadal pána 

primátora, aby sa vyjadril, že či je táto suma konečná a nebude sa už meniť v navrhovanom 

rozpočte. 

Mgr. Peter Kolek – sa vyjadril, že rozpočet pre oblasť športu, kultúry nechce krátiť a spolu 

s finančnou komisiou budú hľadať riešenia, aby tento návrh rozpočtu bol aj pre nasledujúce roky 

minimálne zachovaný.  

Mgr. Juraj Bottka  – požiadal Mgr. Líviu Geškovú  o uvedenie predmetného materiálu. 

Mgr. Lívia Gešková – oboznámila prítomných s predmetným materiálom  

 

 

 

 



 

 

Mgr. Peter Kolek – doplnil, že návrh presunu agendy súvisiacej so športovými aktivitami mesta 

z Oddelenia spoločenských služieb na Správu športových zariadení je v zmysle návrhu pána 

viceprimátora mesta, ktorý aj on plne podporuje. 

Silvia Prokopová – sa vyjadrila, že do školy bezpečne ako kampaň neexistuje, existuje kampaň Do 

školy na bicykli, do ktorej sa zapájajú školy. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že to je len administratívna chyba, ktorá sa opraví. 

Silvia Prokopová – sa informovala, že akú úlohu v tejto kampani má mesto. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že mesto organizuje v rámci kampane udalosť, kde sa vykoná 

spoločné vyhodnotenie účastníkov v rámci galantských škôl. 

Mgr. Juraj Bottka  – navrhol hlasovať o predloženom návrhu rozpočtu na rok 2023 – oblasť 

športu. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 07.12.2022 

prerokovala „návrh rozpočtu na rok 2023 – oblasť športu“. Materiál jednomyseľne schvaľuje 

a   odporúča  ho MsZ v Galante schváliť v predloženej forme a rozsahu. 

 

Bod č. 2)  Návrh plánu práce komisie na rok 2023 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Mgr. Juraj Bottka  – informoval prítomných o modifikovanej verzii pôvodného plánu prace, ktorý 

im bol preposlaný v elektronickej podobe, a ktorý by rád doplnil v zmysle pozmeňovacích návrhov 

prítomných.  

Mgr. Peter Kolek – sa vyjadril, že mesto plánuje vyhodnotenie športovcov v mesiaci marec na 

spoločnej akcii, kde sa budú udeľovať ocenenia aj ostatným osobnostiam z iných oblastí. 

Mgr. Jozef Gál – požiadal pána primátora, aby sa vyjadril, že či budú pokračovať Galantské 

Noviny, lebo v nich by sa mohli zverejňovať aj výzvy v oblasti športu. 

Mgr. Peter Kolek – sa vyjadril, že v decembri vydá MsKS Galantské novinky do každej rodiny 

a od januára budú vychádzať riadne Galantské Noviny, ktoré budú pod gesciou redakčnej rady. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že prerozdeľovanie dotácií je potrebné lepšie nastaviť v podobe 

nastavenia kritérií.  

Silvia Prokopová – sa vyjadrila, že z jej pohľadu zúčtovanie dotácie na mesto je oproti zúčtovaniu 

dotácie na Trnavský samosprávny kraj oveľa zložitejšie. 

Mgr. Juraj Bottka  – vyjadril presvedčenie, že komisia bude schopná presadiť úpravy VZN 

o dotáciách tak, aby sa proces zjednodušil. 

Peter Tomič – informoval prítomných ohľadom zmien v športovej udalosti Behu Galantou a pozval 

členov komisie na 1. stretnutie pred udalosťou, ktoré sa bude konať 13.1.2023 od 15,30 hod 

v priestoroch MsÚ. 

Mgr. Juraj Bottka  – navrhol hlasovať o predloženom návrhu Plánu práce na rok 2023 

 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 07. 12. 2022 

prerokovala „Plán práce komisie na rok 2023“ a materiál schvaľuje v predloženej forme a 

rozsahu. Plán práce tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Bod č. 5) Rôzne 
 

Mgr. Juraj Bottka  – požiadal Oddelenie spoločenských služieb o preposlanie návrhu výzvy č.1 na 

podanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta na rok 2023 pre oblasť „Rozvoj telesnej 

kultúry“ elektronickou formou všetkým členom komisie a členov komisie požiadal o naštudovanie 

materiálu do ďalšieho zasadnutia komisie a prípravu pozmeňujúcich návrhov. Zároveň požiadal 

kompetentných informovať kluby ohľadom dodržiavania zásad používania športovísk v správe 

SŠZ. Žiada, aby kluby dodržiavali aj zmluvné podmienky. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že v zmysle návrhu pána viceprimátora by bolo vhodné do zmlúv 

o dotáciách pridať odsek, v ktorom mesto kluby zaviaže, aby sa viac zapájali do mestských 

športových akcií. 



 

 

 

 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že zmluva o dotáciách pravdepodobne nemôže byť podmienená 

takýmito podmienkami. 

Mgr. Peter Kolek – sa vyjadril, že pokiaľ to nebude podmienka, ale vzájomná dohoda, tak to 

pravdepodobne bude v poriadku. Požiadal vedúcu Oddelenia spoločenských služieb, aby uvedenú 

podmienku prekonzultovala s vedúcou Právneho oddelenia. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že dotácia nie je nárokovatelná a ak klub nebude súčinný 

a nebude sa zapájať do mestských športových akcií, tak sa im na ďalší rok môže dotácia kľudne 

kvôli tomuto krátiť. 

Mgr. Jozef Gál – sa vyjadril, že do zmluvy o dotácii sa nemôžu dávať ďalšie podmienky 

nesúvisiace s dotáciou. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že by bolo dobré raz za obdobie zvolať štatutárov organizácií 

a informovať ich ohľadom podmienok, ktoré je potrebné dodržiavať smerom k mestu a dotáciám. 

Mgr. Peter Kolek – sa vyjadril, že má v pláne takéto stretnutie zvolať. 

Ing. Tibor Drozd – a vyjadril, že do ročného hodnotenia výsledkov klubov je možné zapracovať aj 

aktivitu klubov na športových udalostiach organizovaných mestom. 

Mgr. Juraj Bottka  – požiadal o zapracovanie uvedených informácií do hodnotenia. 

Mgr. Zsolt Barczi – sa informoval, že v akom stave je revitalizácia umelej trávy. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že má prísľub zhotoviteľa, že do konca decembra 2022 to bude 

dokončené. 

Mgr. Peter Kolek – sa vyjadril, že zvolal k tejto téme špeciálne stretnutie, kde sa budú snažiť nájsť 

riešenie, ako úspešne dokončiť tento projekt v čo najkratšom čase. 

Mgr. Peter Kolek – informoval prítomných, že okrem celoročného vyhodnotenia úspešných 

reprezentantov mesta bude aj priebežne pozývať k sebe uvedené osobnosti, aby im poďakoval za 

vzornú reprezentáciu mesta. Aktuálne je naplánované takéto stretnutie v piatok 9.12.2022 od 13,00 

hod. v jeho kancelárii, kde sa stretne s úspešnými gymnastkami a boxeristami a zároveň pozval aj 

členov komisie na toto stretnutie. 

Štefan Varga – požiadal predsedu komisie, aby sa mu v budúcnosti zasielal kompletný materiál 

pred zasadnutím komisie, lebo v minulosti sa tak nedialo. 

Mgr. Juraj Bottka  – súhlasil s tým, aby sa riaditeľovi SŠZ zasielal kompletný materiál pred 

každým zasadnutím komisie ŠM a TV. Ďalej sa vyjadril, že bude veľmi rád, keď sa zástupcovia 

Komisie ŠM a TV budú zúčastňovať akcií týkajúcich sa športu. 

Ing. Tibor Drozd – sa informoval, či informáciu o konaní stretnutia pána primátora s úspešnými 

športovcami má posielať všetkým členom komisie. 

Mgr. Peter Kolek – sa vyjadril, že asi bude stačiť len predsedovi komisie posielať túto informáciu, 

ktorý potom toto prepošle ďalej členom komisie. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že žiada aby sa to preposielalo všetkým členom komisie. 

Mgr. Lívia Gešková – požiadala členov komisie, aby posielali spätnú informáciu o účasti na týchto 

stretnutiach. 

Mgr. Jozef Gál – sa informoval, či je v pláne mesta odpredať časť galantského štadióna. 

Mgr. Peter Kolek – sa vyjadril, že mesto aktuálne nemá takýto plán. Ak by boli nejaké výzvy na 

rekonštrukciu oválu, nebude sa brániť tomu, aby sa mesto do nich zapojilo, ale v aktuálnej finančnej 

situácii mesta to nie je možné. 

 

Predseda komisie sa záverom poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť počas zasadnutia 

komisie ŠM a TV.  

 

                 Mgr. Juraj Bottka  v. r. 

             predseda komisie   

                                                 

V Galante 07.12. 2022  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd v. r. 

 

 



 

 

 

Príloha č.1. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ Galanta 
Plán práce na rok 2023 

 
Január      1. Informácia o príjmoch SŠZ za október, november, december 2022 

                            2. Prerokovanie návrhu výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácií 
                                 z rozpočtu mesta na rok 2023 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ 

    3. Športovec roka 2022 – prerokovanie výzvy 
    4. Rôzne 

 
 
Február          1. Informácie o čerpaní a vyúčtovaní dotácií za rok 2022 

2.  Vyhodnotenie výsledkov činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2022 a členské     
      základne 
3. Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Rozvoj telesnej  

     kultúry“ z rozpočtu mesta na rok 2023 
4.  Športovec roka 2022 – vyhodnotenie návrhov 

                            5. Rôzne 
  
Marec:               1. Informatívna správa o príprave 39. ročníka Behu Galantou  

    2. Informatívna správa k revitalizácii športovísk SŠZ  
    3. Analýza rozpočtu za rok 2022 – SŠZ 
    4. Analýza rozpočtu za rok 2022 - oblasť športu  
    5.Prerokovanie návrhov zmien vo VZN 23/2021 

      6. Rôzne 
                     
Máj:                  1. Informácia o príjmoch SŠZ za január - marec 2023 a celý rok 2022 

   2. Vyhodnotenie 39. ročníka Behu Galantou  
   3. Informácia o sprievodných športových podujatiach počas GT 2023 
   4 Rôzne.                         

                              
 
September:      1. Informácia o príjmoch SŠZ za apríl – jún 2023 
                              2. Analýza rozpočtu za I. polrok 2023 - SŠZ 
                              3. Analýza rozpočtu za I. polrok 2023 – oblasť športu 
                              4. Vyhodnotenie športových podujatí počas GT 2023 
                              5. Rôzne 
    
November:       1. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2024 – oblasť športu 
            2. Prerokovanie návrhu výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácií 
                                   z rozpočtu mesta na rok 2024 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ 
                              3. Návrh plánu práce komisie na rok 2024 
                              4. Informácia o príjmoch SŠZ za júl – september 2023 
                              5. Rôzne 
 
     
 
 
 

Mgr. Juraj Bottka v. r. 
                                      predseda komisie 
 


